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Abstract (en)
Packaging (1) of the so-called "box pallet" type, consisting of elements to be assembled, made from a rigid material, comprising, in order to form its
lateral walls (2), its base (3), two hollow profiles (4) forming the pallet and means (5) for rendering the latter undeformable, two elements (6 and 7),
a first element (6) intended to form the base (3) and the hollow profiles (4), and a second element (7) intended to form the lateral walls (2) and the
means (5) intended to render the hollow profiles (4) undeformable, these means (5) being arranged in order to interact with the first element (6) in
order to contribute to the assembly of the latter with the second element. <IMAGE>

Abstract (fr)
Emballage (1) du type dit "à palette intégrée" constitué d'éléments à assembler, réalisés en un matériau rigide, comprenant, pour réaliser ses parois
latérales (2), son fond (3), deux profilés creux (4) constituant la palette et des moyens (5) pour rendre ces derniers indéformables, deux éléments (6
et 7), un premier élément (6) destiné à constituer le fond (3) et les profilés creux (4) et un second élément (7) destiné à constituer les parois latérales
(2) et les moyens (5) destinés à rendre les profilés creux (4) indéformables, ces moyens (5), étant agencés pour coopérer avec le premier élément
(6) pour contribuer à l'assemblage de celui-ci au second élément.
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